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Protokół Nr 3/2025 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Samorządu  

Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 25 marca 2025r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Łukasz Konecki - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Łukasz Konecki - Przewodniczący Komisji – otworzył posiedzenie Komisji              

i powitał wszystkich obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

Ad. pkt 2.  

 Przyjęcie porządku posiedzenia.  

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

(załącznik nr 1 do protokołu).  

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca lutego br. 

4. Programy związane z zapobieganiem bezrobociu – bezrobocie w Gminie Opoczno 

w roku 2024.  

5. Funkcjonowanie w Gminie Opoczno unijnych programów dotyczących rolnictwa.  

6. Zaopiniowanie materiałów na sesję.  

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Komisja przyjęła proponowany porządek posiedzenia bez zmian. 

Ad. pkt 3. 

Przyjęcie protokołu z miesiąca lutego br. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół Komisji Rolnictwa, Gospodarki 

Żywnościowej i Spraw Samorządu Rady Miejskiej w Opocznie Nr 2/2025 z dnia 11 lutego 
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2025r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem 

Gminy jak również został zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 2/2025 z dnia 11 

lutego 2025r. 

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 11 lutego 2025r. 

 

 Komisja głosami: za – 4, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia              

Nr 2/2025  z dnia 11 lutego 2025r. 

 

Ad. pkt 4. 

Programy związane z zapobieganiem bezrobociu – bezrobocie w Gminie Opoczno 

w roku 2024.  

Informacja stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Przewodniczący Komisji zaproponował, aby połączyć i przyjąć do wiadomości punkty 

dot. zapobiegania bezrobociu, unijnych programów dotyczących rolnictwa, Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, sprawozdania z 

realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny oraz sprawozdania z zakresu kultury fizycznej 

i sportu. Wspomniał, iż powyższe punkty zostaną szczegółowo omówione na najbliższej sesji 

RM.  

Komisja głosami: za – 4, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła propozycję Przewodniczącego 

Komisji.  

Ad. pkt 5. 

 Funkcjonowanie w Gminie Opoczno unijnych programów dotyczących rolnictwa. 

Informacja z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa Biuro Powiatowe w Opocznie 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Komisja przyjęła informację do wiadomości.  

Ponadto komisja: 

 Przyjęła do wiadomości informację na temat realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii za rok 2024 oraz sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy z 

Organizacjami Pozarządowymi za 2024r. /informacja stanowi załącznik nr 4 do 

protokołu/. 

 Przyjęła do wiadomości sprawozdanie z działalności Miejskiej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Opocznie za 2024r. /informacja stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu/. 
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 Przyjęła do wiadomości sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu kultury fizycznej  

i sportu za 2024r. /informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 

 Przyjęła do wiadomości sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny 

za 2024r. /informacja stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 

Ad. pkt 6.  

Zaopiniowanie materiałów na sesję. 

Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) przekazania środków finansowych dla Policji, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta  - przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 8 

do protokołu.   

W dyskusji głos zabrali: radny Dariusz Kołodziejczyk, radny Tadeusz Brola, Skarbnik Gminy 

Beata Pawlik.   

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

b) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2025 – 2043,  

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 9 

do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

c) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2025, 

Beata Pawlik – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

10 do protokołu. 

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych 

i niepublicznych szkół, przedszkoli i innych form wychowania przedszkolnego, trybu 

przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania oraz terminu i 

sposobu rozliczenia wykorzystania dotacji, 

 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił projekt uchwały, który stanowi 

załącznik nr 11 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 
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e) wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu nieruchomości położonej 

w m. Opocznie obr. 20 przy ul. Błonie, 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Tadeusz Brola, Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami 

Marzanna Wojciechowska.   

Komisja głosami: za – 1, przeciw – 1, wstrz. – 5 nie wypracowała stanowiska w sprawie  

projektu uchwały. 

f) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży, 

 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, radny Tadeusz Brola, Dyrektor Wydz. 

Gospodarki Nieruchomościami Marzanna Wojciechowska.  

Komisja głosami: za – 1, przeciw – 2, wstrz. – 4 negatywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

g) przyznania pierwszeństwa w nabyciu nieruchomości oraz wyrażenia zgody na zbycie 

w trybie bezprzetargowym, 

 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami  – przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 2 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

h) wyrażenia zgody na oddanie w dzierżawę części nieruchomości gruntowej na czas 

nieoznaczony oraz odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy,  

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, Dyrektor 

Wydz. Gospodarki Nieruchomościami Marzanna Wojciechowska. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

i) rozpatrzenia wniosku Pani P.O. o uznanie dębu szypułkowego za pomnik przyrody,  

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 

16 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Dariusz Kołodziejczyk, radny Wiesław Wołkiewicz, radny 

Jakub Biernacki, Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny Łukasz Konecki.  



5 

 

Komisja głosami: za – 2, przeciw – 2, wstrz. – 3 nie wypracowała stanowiska w sprawie 

projektu uchwały.  

j) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Opoczno na rok 2025”, 

 

Monika Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – 

przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: radny Jakub Biernacki, Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i 

Mieszkaniowej Monika Wojciechowska.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

k) przyjęcia "Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Opoczno na lata 2025-2029", 

Monika Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej – 

przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Brak głosów w dyskusji.  

Komisja głosami: za – 5, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

l) wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego przy drodze 

powiatowej na terenie gminy Opoczno.  

 

Monika Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej -  

przedstawiła projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

W dyskusji głos zabrali: Sekretarz Miasta Janusz Klimek, radny Jakub Biernacki.  

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Ad. pkt 7. 

Zapytania i wolne wnioski.  

Brak głosów w dyskusji. 

Ad. pkt 8. 

Zamknięcie obrad. 

Godzina rozpoczęcia komisji 13.00, godzina zakończenia komisji 14.30 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  
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Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

        

                  Przewodniczący Komisji  

                                                                                                   Łukasz Konecki 

 

 

Protokołowała:  

K. Zaroda – Olkowska  

Pomoc administracyjna w Biurze Rady Miejskiej 

 


